
Acta del Consejo Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 2 

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 17. diciembre . 2019

Hora inicio/fin: 20:30 / 21:20

Lugar: Av. Hermanos Bou, 27 bajo

Miembros asistentes:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
JORGE RIBES VICENTE
LAMBERTO SÁNCHEZ MARINA
SERGIO TOLEDO LLORENS
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
ANTONIO GARCÍA BESGA
VICENT GRAU REIG
VICKY AMORES HEREDIA
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
ESTEBAN ADELL BOIX
TERESA LLOPIS RAMBLA
M.ª DOLORES MALAGÓN ROMERO

Miembros ausentes: 

LUCIANO FERRER PONS
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
NIEVES RUIZ GELLIDA
SILVIA PERIS DUMONT
FRANCISCO GIL GARCÍA
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
NURIA SOLSONA SORRIBES
ELENA VELÁZQUEZ ESCUTIA
SANTIAGO CAUDET CEBRIÁN
M.ª MERCEDES CLAROS VILAR
NOEMI SANCHIS FERRIOLS

Presidente (Partido Socialista - PSPV)
Vicepresidente (PSPV)
Vecino (Ciudadanos)
Vecino (Partido Popular - PP)
Persona (PP)
Persona (VOX)
Persona (Compromís)
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez
AMPA CP Madre Vedruna 
AMPA CP Fadrell

Concejal (VOX) (*)
Vecina (Alcaldía) (*)
Vecino (Alcaldía) (*)
Persona (Ciudadanos)
Persona (Unides Podem) (*)
Persona (PSPV) (*)
A VV Doctor Marañón y Adyacentes
A VV Rafalafena dels Tarongers 
AMPA CP Luis Revest (*)
AMPA CP Bernat Artola 
AMPA CP Mestre Canós
AMPA IES Penyagolosa
AMPA IES Sos Baynat

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Presidente se abre la sesión y antes de pasar al primer punto del
orden del día se procede a la toma de juramento o promesa, según su deseo, del cargo de
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vocal  del  Consejo  Municipal  del  Distrito  Este,  del  señor  Antonio  García  Besga,  como
Persona propuesta por el grupo político Vox , del señor Vicent Grau Reig, como Persona
propuesta  por  el  grupo  político  Compromís  y  la  señora  Teresa  Llopis  Rambla,  en
representación de la AMPA CP Madre Vedruna, que no tomaron posesión de dicho cargo
al estar ausentes en las sesiones de Constitución de la Junta y Consejo del pasado 17 de
octubre de 2019.

1º.-  Aprobación del  acta de la sesión anterior  de fecha 17 de octubre de
2019.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

El señor presidente, con relación a la intervención del señor Adell en la pasada
reunión de la Junta del Distrito en la que preguntaba por la dinámica que iban a tomar las
reuniones de Junta y Consejo, propone el entregar una hoja a las asociaciones de vecinos
y asociaciones de madres y padres de alumnos que forman parte del Consejo para que
incluyan por una parte las necesidades y por otra las inversiones que afecten a todo el
distrito.  De  tal  manera  que  se  vaya  elaborando  una  lista  de  prioridades  tanto  en
necesidades, como en inversiones, entendiéndose éstas, generales para todo el distrito y
que deberán ser consensuadas por todo el Consejo.

En  segundo  lugar,  el  señor  presidente  comenta  los  asuntos  planteados  en  la
pasada  Junta  de  fecha  26/11/19,  y  que  se  han  ido  contestando  por  los  diferentes
departamentos municipales:

se incluirá en el plan de asfaltado de final del año.

Se solicita el baldeo de la plaza Dr. Marañón

VICKY AMORES 
HEREDIA

Limpieza de los contenedores de basura (verdes), 
las tapas están muy sucias y pegajosas, la 
mayoría de ellos.

SERVICIOS 
PÚBLICOS E 
INFRAESTRUC

Se limpiaron los días 9 de noviembre y 4 de 
diciembre

VICKY AMORES 
HEREDIA

En el parque infantil, parte trasera de la Biblioteca 
Pública, se solicita la colocación de un columpio, 
dada la afluencia de niños que hay por las tardes.

SERVICIOS 
PÚBLICOS E 
INFRAESTRUC

No se dispone en este momento de presupuesto para 
su colocación. El señor presidente comenta que es un 
ejemplo de inversión.

VICKY AMORES 
HEREDIA

Frente al local de la asociación de vecinos 
Rafalafena de la calle Moncofar, que hay un 
espacio desaprovechado, se solicita la colocación 
de unos aparatos para hacer ejercicio.

SERVICIOS 
PÚBLICOS E 
INFRAESTRUC

No se dispone en este momento de presupuesto para 
su colocación. El señor presidente comenta que es un 
ejemplo de inversión.

VICKY AMORES 
HEREDIA

 Se solicita hacer una división con unas puertas 
correderas, para una mejor utilización del espacio 
del local de la asociación de vecinos Rafalafena 
situado en la calle Dr. Ferrán.

DIRECCIÓN SS 
URBANÍSTIC. 
INFRAESTRUC 
Y SOSTENIBIL.

La semana que viene se reunirá el Técnico Municipal 
con la empresa de mantenimiento en el local para 
valorar la realización de la obra y ver si lo puede 
asumir dicha empresa o se deberá realizar con un 
contrato.

JOSE D. PARRA 
CUARTERO

Queda pendiente el arreglo de aceras y asfaltado 
de las siguientes calles: Moncada, Guitarrista 
Fortea, Godofredo Buenosaires esquina Comanda 
Fadrell hasta Cronista Revest.

DIRECCIÓN SS 
URBANÍSTIC. 
INFRAESTRUC 
Y SOSTENIBIL.

JOSE D. PARRA 
CUARTERO

DIRECCIÓN SS 
URBANÍSTIC. 
INFRAESTRUC 
Y SOSTENIBIL.

La plaza se baldea manualmente por la noche, cada 2 
semanas. Últimos servicios los días 2 y 16 de 
diciembre. Además tiene un servicio especial de 
hidrolimpiadora todos los viernes noche.

NOMBRE ASUNTO REMITIDO A CONTESTACIÓN
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3º.- Ruegos y preguntas.

Interviene  Begoña Carrasco García. La señora García informa de un problema
de accesibilidad del colegio Bernat Artola. Parece ser que la entrada al colegio es por la
parte que la acera es más estrecha, colapsando la accesibilidad al mismo. Se ve que algún
padre que lleva a sus hijos a este colegio, que es ingeniero,  ha hecho un proyecto de
accesibilidad que se trasladará al concejal de educación, para ver si se pueden llevar a
cabo mejoras en este aspecto.

Interviene Vicky Amores Heredia. La señora Amores comenta que en la zona de
Rafalafena, los naranjos están enfermos y en general no se podan los árboles desde hace
tiempo.

Interviene Victoria García López. La señora García expresa su apoyo al cuidado
del arbolado de la Ciudad en general, y en el caso del árbol que quitaron por un error en la
calle Músico Perfecto Artola, frente al restaurante Miramar, estará atenta al seguimiento del
mismo hasta que lo repongan.

Interviene  M.ª Dolores Malagón Romero.  La señora Malagón comenta que el
colegio Fadrell es un colegio pequeño que carece de espacios como, polideportivo, salón
de actos, etc., donde poder realizar otras actividades. Pregunta si podrían utilizar parte del
patio o disponer de un espacio para dichas actividades en otra zona del barrio, fuera del
colegio.

La señora Malagón se queja de las cacas y meados de perros que hay por las
calles colindantes al colegio. Haría falta concienciar a los propietarios de los mismos.

Finalmente, la señora Malagón indica que en la puerta del colegio han colocado
un contenedor con la tapa marrón y por falta de información la gente deposita en él todo
tipo de residuos. A este respecto contesta el señor vicepresidente, indicando que se va a
llevar a cabo una campaña informativa sobre la utilización de dichos contenedores.

Interviene  Antonio  García  Besga.  El  señor  García  comenta  la  dificultad  que
supone el ir esquivando las cacas de perros por la zona la calle Columbretes. Propone que
se  tomen  las  medidas  oportunas  para  que  los  propietarios  de  los  animales  tomen
conciencia de dicho problema.

JOSE D. 
PARRA 
CUARTERO

Se informa que desde la plaza Fadrell hasta la 
plaza Dr. Marañón, noy hay ningún columpio para 
los peques.

DIRECCIÓN 
SS 
URBANÍSTIC. 
INFRAESTRU
C Y 
SOSTENIBIL.

Hay una zona de juegos en la plaza Fadrell 
y dos en plaza Dr. Marañón. Si que es 
cierto que no hay ningún columpio, pero no 
hay espacio para su colocación. Se 
estudiarán alternativas.

VICTORIA 
GARCÍA 
LÓPEZ

La señora García reitera que efectivamente la 
limpieza en el barrio es deficiente. Por la 
proximidad a los locales de ocio ubicados en esa 
zona, la plaza de Sanidad, calle Obispo Salinas, 
plaza Vicente Enrique Tarancón, son las más 
afectadas, e insiste que aunque se limpia, es 
insuficiente.

DIRECCIÓN 
SS 
URBANÍSTIC. 
INFRAESTRU
C Y 
SOSTENIBIL.

Los servicios de esta zona, no es posible 
incrementarlos en este momento, y son: 
barrido manual diario de lunes a sábado, y 
en el servicio de domingos y festivos de 
zonas de ocio. Baldeo manual noche, cada 
3 semanas. Últimos servicios los días 23 
de noviembre y 16 de diciembre en calle 
Obispo Salinas, y 21 de noviembre y 13 de 
diciembre en plaza Vicente Enrque 
Tarancón.

NOMBRE ASUNTO REMITIDO A CONTESTACIÓN
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Interviene Teresa Llopis Rambla. La señora Llopis se hace eco de las palabras
del señor García, pero en los alrededores del colegio Madre Vedruna.

La señora Llopis comenta también que para salir al pregó infantil, solo dejan ir a
un máximo de 50 niños por colegio, sin tener en cuenta el número de alumnos del colegio.
Se solicita a la Junta de Fiestas que tengan en cuenta la proporción del alumnado de cada
colegio a la hora de marcar un máximo de participantes por colegio.  Y aun así  no se
debería limitar la participación de los niños que quisieran salir en dicho pregó.

Interviene  Vicent Grau Reig. El señor Grau comenta en primer lugar que en la
parada de bus situada en calle Columbetes esquina Av. del Mar se debería poner un banco
y marquesina que diera sombra.

propone  como  sugerencia  el  poder  llevar  en  estos  Consejos  temas  de  más
importancia, como por ejemplo, la emergencia climática, en el que sería interesante recibir
información de primera mano del Concejal Delegado o Técnicos Municipales.

Interviene Esteban Adell Boix. El señor Adell pregunta qué sistema se sigue, en
cuanto a la recogida de plásticos y papel, para poder entender que haya dos o tres días sin
recogida y se acumule en los contenedores y fuera de ellos; parece ser que muchas veces
se traslada este problema todo el fin de semana.

Interviene Sergio Toledo Llorens. El señor Toledo comenta la problemática que
ha supuesto el cambio de circulación en la calle Río Danubio (doble sentido) y en el que se
han producido bastantes accidentes. Se solicita revisar dicho cambio.

Comenta  también  el  señor  Toledo,  el  agua  procedente  de  las  lluvias  que  se
acumula en dos zonas concretas: Rotonda detrás del Palau de la Festa y Auditorio. Es un
problema que debería solucionarse ya que entre otros provoca dificultad en la circulación
de vehículos.

Interviene Silvia Peris Dumont. La señora Peris ha excusado su ausencia, pero
ha  enviado  por  correo  electrónico  al  señor  Secretario  un  Estudio  realizado  por  la
plataforma Castelló Vida Independiente, sobre las deficiencias de accesibilidad detectadas
en  el  barrio  de  Grapa  de  este  distrito,  con  el  fin  de  que  se  traslade  a  la  concejalía
correspondiente para que tengan conocimiento y se puedan tomar las medidas oportunas.

Y no habiendo más asuntos que tratar se levanta la sesión, siendo las veintiuna
horas y veinte minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el Presidente y
el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta del Consell Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 2 

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 17. desembre . 2019

Hora inici/fi: 19:30 / 19:58

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
JORGE RIBES VICENTE
LAMBERTO SÁNCHEZ MARINA
SERGIO TOLEDO LLORENS
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
ANTONIO GARCÍA BESGA
VICENT GRAU REIG
VICKY AMORES HEREDIA
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
ESTEBAN ADELL BOIX
TERESA LLOPIS RAMBLA
M.ª DOLORES MALAGÓN ROMERO

Membres absents: 

LUCIANO FERRER PONS
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
NIEVES RUIZ GELLIDA
SILVIA PERIS DUMONT
FRANCISCO GIL GARCÍA
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
NURIA SOLSONA SORRIBES
ELENA VELÁZQUEZ ESCUTIA
SANTIAGO CAUDET CEBRIÁN
M.ª MERCEDES CLAROS VILAR
NOEMI SANCHIS FERRIOLS

President (Partit Socialista - PSPV)
Vicepresident (PSPV)
Veí (Ciutadans)
Veí (Partit Popular - PP)
Persona (PP)
Persona (VOX)
Persona (Compromís)
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Bulevard. Vicente Blasco Ibáñez
AMPA CP Mare Vedruna 
AMPA CP Fadrell

Regidor (VOX) (*)
Veïna (Alcaldia) (*)
Veí (Alcaldia) (*)
Persona (Ciutadans)
Persona (Unides Podem) (*)
Persona (PSPV) (*)
A VV Doctor Marañón i Adjacents
A VV Rafalafena dels Tarongers 
AMPA CP Lluis Revest (*)
AMPA CP Bernat Artola 
AMPA CP Mestre Canós
AMPA IES Penyagolosa
AMPA IES El Sos Baynat

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ
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Pel senyor President s'obri la sessió i abans de passar al primer punt de l'orde del
dia es procedix a la presa de jurament o promesa, segons el seu desig, del càrrec de vocal
del Consell Municipal del Districte Est, del senyor Antonio García Besga, com a Persona
proposada pel grup polític Vox , del senyor Vicent Grau Reig, com a Persona proposada
pel grup polític Compromís i la senyora Teresa Llopis Rambla, en representació de l'AMPA
CP Mare Vedruna, que no van prendre possessió del dit càrrec a l'estar absents en les
sessions de Constitució de la Junta i Consell del passat 17 d'octubre de 2019.

1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior de data 17 d'octubre de 2019.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.

El senyor president, amb relació a la intervenció del senyor Adell en la passada
reunió  de  la  Junta  del  Districte  en  què  preguntava  per  la  dinàmica  que  prendrien  les
reunions  de  Junta  i  Consell,  proposa  l'entregar  un  full  a  les  associacions  de  veïns  i
associacions de mares i pares d'alumnes que formen part del Consell perquè incloguen
d'una banda les necessitats i per una altra les inversions que afecten tot el districte. De tal
manera que es vaja elaborant una llista de prioritats tant en necessitats, com en inversions,
entenent-se estes, generals per a tot el districte i que hauran de ser consensuades per tot
el Consell.

En  segon  lloc,  el  senyor  president  comenta  els  assumptes  plantejats  en  la
passada Junta de data 26/11/19, i que s'han anat contestant pels diferents departaments
municipals:

VICKY AMORES 
HEREDIA

 dels contenidors de fem (verds), les tapes estan 
molt brutes i apegaloses, la majoria d'ells.

SERVICIOS 
PÚBLICOS E 
INFRAESTRUC

Es van netejar els dies 9 de novembre i 4 
de desembre

VICKY AMORES 
HEREDIA

En el parc infantil, part posterior de la Biblioteca 
Pública, se sol·licita la col·locació d'una 
engrunsadora, donada l'afluència de xiquets que 
hi ha a les vesprades.

SERVICIOS 
PÚBLICOS E 
INFRAESTRUC

No es disposa en este moment de 
pressupost per a la seua col·locació. El 
senyor president comenta que és un 
exemple d'inversió.

VICKY AMORES 
HEREDIA

Enfront del local de l'associació de veïns 
Rafalafena del carrer Moncofa, que hi ha un espai 
desaprofitat, se sol·licita la col·locació d'uns 
aparells per a fer exercici.

SERVICIOS 
PÚBLICOS E 
INFRAESTRUC

No es disposa en este moment de 
pressupost per a la seua col·locació. El 
senyor president comenta que és un 
exemple d'inversió.

VICKY AMORES 
HEREDIA

 Se sol·licita fer una divisió amb unes portes 
corredisses, per a una millor utilització de l'espai 
del local de l'associació de veïns Rafalafena 
situat en el carrer Dr. Ferrán.

DIRECCIÓN SS 
URBANÍSTIC. 
INFRAESTRUC 
Y SOSTENIBIL.

La setmana que ve es reunirà el Tècnic 
Municipal amb l'empresa de manteniment 
en el local per a valorar la realització de 
l'obra i veure si ho pot assumir la dita 
empresa o s'haurà de realitzar amb un 
contracte.

JOSE D. PARRA 
CUARTERO

Queda pendent l'arreglament de voreres i asfaltat 
dels carrers següents: Moncada, Guitarrista 
Fortea, Godofredo Buenosaires cantó Comanda 
Fadrell fins a Cronista Revest.

DIRECCIÓN SS 
URBANÍSTIC. 
INFRAESTRUC 
Y SOSTENIBIL.

s'inclourà en el pla d'asfaltat de final de 
l'any.

JOSE D. PARRA 
CUARTERO Se sol·licita la neteja de la plaça Dr. Marañón

DIRECCIÓN SS 
URBANÍSTIC. 
INFRAESTRUC 
Y SOSTENIBIL.

La plaça es neteja manualment a la nit, 
cada 2 setmanes. Últims servicis els dies 2 
i 16 de desembre. A més té un servici 
especial de hidrolimpiadora tots els 
divendres nit.

NOM ASSUMPTE ENVIAT  A CONTESTACIÓ
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3r.- Precs i preguntes.

Intervé  Begoña  Carrasco  García.  La  senyora  García  informa  d'un  problema
d'accessibilitat del col·legi Bernat Artola. Pareix que l'entrada al col·legi és per la part que
la vorera és més estreta, col·lapsant l'accessibilitat al mateix. Es veu que algun pare que
porta als seus fills a este col·legi, que és enginyer, ha fet un projecte d'accessibilitat que es
traslladarà al  regidor d'educació,  per a veure si  es poden dur a terme millores en este
aspecte.

Intervé Vicky Amores Heredia. La senyora Amores comenta que en la zona de
Rafalafena,  els  tarongers estan malalts  i  en general no es poden els arbres des de fa
temps.

Intervé  Victòria García López.  La senyora García expressa el seu suport a la
cura de l'arbratge de la Ciutat en general, i en el cas de l'arbre que van llevar per un error
en  el  carrer  Músic  Perfecte  Artola,  enfront  del  restaurant  Miramar,  estarà  atenta  al
seguiment del mateix fins que ho reposen.

Intervé  Mª  Dolores  Malagón  Romero.  La  senyora  Malagón  comenta  que  el
col·legi Fadrell és un col·legi xicotet que no té espais com, poliesportiu, saló d'actes, etc.,
on poder realitzar altres activitats. Pregunta si podrien utilitzar part del pati o disposar d'un
espai per a les dites activitats en una altra zona del barri, fora del col·legi.

La senyora Malagón es queixa de les caques i pixats de gossos que hi ha pels
carrers contigus al col·legi. Faria falta conscienciar els propietaris dels mateixos.

Finalment, la senyora Malagón indica que en la porta del col·legi han col·locat un
contenidor amb la tapa marró i per falta d'informació la gent deposita en ell tot tipus de
residus. Respecte d'això contesta el senyor vicepresident, indicant que es va a dur a terme
una campanya informativa sobre la utilització dels dits contenidors.

Intervé Antonio García Besga. El senyor García comenta la dificultat que suposa
l'anar esquivant les caques de gossos per la zona el carrer Illots. Proposa que es prenguen
les mesures oportunes perquè els propietaris dels animals prenguen consciència del dit
problema.

Intervé  Teresa Llopis Rambla. La senyora Llopis es fa eco de les paraules del
senyor García, però en la contornada del col·legi Mare Vedruna.

La senyora Llopis comenta també que per a eixir al pregó infantil, només deixen
anar a un màxim de 50 xiquets per col·legi, sense tindre en compte el nombre d'alumnes

NOM ASSUMPTE ENVIAT  A CONTESTACIÓ

JOSE D. 
PARRA 
CUARTERO

S'informa que des de la plaça Fadrell fins a la 
plaça Dr. Marañón, noy hi ha cap engrunsadora 
per als peques.

DIRECCIÓN 
SS 
URBANÍSTIC. 
INFRAESTRU
C Y 
SOSTENIBIL.

Hi ha una zona de jocs en la plaça Fadrell i 
dos en plaça Dr. Marañón. Si que és cert 
que no hi ha cap engrunsadora, però no hi 
ha espai per a la seua col·locació. 
S'estudiaran alternatives.

VICTORIA 
GARCÍA 
LÓPEZ

La senyora García reitera que efectivament la 
neteja en el barri és deficient. Per la proximitat als 
locals d'oci ubicats en eixa zona, la plaça de 
Sanitat, carrer Bisbe Salinas, plaça Vicente 
Enrique Tarancón, són les més afectades, i 
insistix que encara que es neteja, és insuficient.

DIRECCIÓN 
SS 
URBANÍSTIC. 
INFRAESTRU
C Y 
SOSTENIBIL.

Els servicis d'esta zona, no és possible 
incrementar-los en este moment, i són: 
agranat manual diari de dilluns a dissabte, i 
en el servici de diumenges i festius de 
zones d'oci. Neteja manual nit, cada 3 
setmanes. Últims servicis els dies 23 de 
novembre i 16 de desembre en carrer Bisbe 
Salinas, i 21 de novembre i 13 de 
desembre en plaça Vicente Enrque 
Tarancón.
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del  col·legi.  Se sol·licita  a la  Junta  de Festes  que tinguen en compte la  proporció  de
l'alumnat de cada col·legi a l'hora de marcar un màxim de participants per col·legi. I així i
tot no s'hauria de limitar la participació dels xiquets que volgueren eixir en el dit pregó.

Intervé  Vicent  Grau Reig.  El  senyor  Grau  comenta  en  primer  lloc  que  en  la
parada de bus situada en carrer Columbetes cantó Av. del Mar s'hauria de posar un banc i
marquesina que donara ombra.

proposa com a suggeriment  el  poder  portar  en estos  Consells  temes de més
importància, com per exemple, l'emergència climàtica, en el que seria interessant rebre
informació de primera mà del Regidor Delegat o Tècnics Municipals.

Intervé  Esteban Adell  Boix.  El  senyor Adell  pregunta quin sistema se seguix,
quant a l'arreplega de plàstics i paper, per a poder entendre que hi haja dos o tres dies
sense arreplega i s'acumule en els contenidors i fora d'ells; pareix que moltes vegades es
trasllada este problema tot el cap de setmana.

Intervé Sergio Toledo Llorens. El senyor Toledo comenta la problemàtica que ha
suposat el canvi de circulació en el carrer Riu Danubi (doble sentit) i en el que s'han produït
prou accidents. Se sol·licita revisar el dit canvi.

Comenta també el senyor Toledo, l'aigua procedent de les pluges que s'acumula
en dos zones concretes: Rotonda darrere del Palau de la Festa i Auditori. És un problema
que  hauria  de  solucionar-se  ja  que  entre  altres  provoca  dificultat  en  la  circulació  de
vehicles.

Intervé  Silvia Peris Dumont. La senyora Peris hi ha excusat la seua absència,
però ha enviat per correu electrònic al senyor Secretari un Estudi realitzat per la plataforma
Castelló Vida Independent, sobre les deficiències d'accessibilitat detectades en el barri de
Grapa d'este districte,  a fi  que es trasllade a la  regidoria  corresponent  perquè tinguen
coneixement i es puguen prendre les mesures oportunes.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores
i vint minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada pel President i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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